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§ 1 
Godkännande av dagordning och tid för justering  

Beslut  
Ordförande Johan Paccamonti (M) öppnar mötet. Dagordningen 
godkänns. 
 
Ordförande Johan Paccamonti (M) och vice ordförande Lillemor 
Samuelsson (V) utses att justera protokollet. Protokollet justeras 
fredagen den 30 september. 
 
Mötet ajournerades för allmänhetens frågestund mellan kl. 18:30 - 
18:50 
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§ 2 
Medborgarförslag om trädplantering kring Jehanders 
betongfabrik i Johannesfred  
BRO 2022/320 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/320-2 Trädplantering kring Jehanders 
betongfabrik 
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§ 3 
Medborgarförslag om sly som skymmer parkbänkarna i 
Lillsjöparken  
BRO 2022/345 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/345-3 Sly skymmer parkbänkarna i Lillsjöparken 
GDPR-tvättat 
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§ 4 
Tertialrapport 2 2022 för Bromma stadsdelsnämnd  
BRO 2022/348 
 

Beslut  
1. Nämnden godkänner tertialrapport 2 med bilagor till 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar den till 
kommunstyrelsen. 
 
2. Nämnden ansöker om budgetjustering med 0.9 mnkr för 
kommunalt bostadsbidrag för personer med funktionsnedsättning. 
 
3. Nämnden anmäler omslutningsförändringar för ökade intäkter om 
55.9 mnkr. 
 
4. Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Tertialrapport 2 2022 för Bromma stadsdelsnämnd följer upp de 
mål och indikatorer som kommunfullmäktige fastställt i stadens 
budget 2022. I tertialrapporten redovisas resultat och analyser av 
nämndens arbete under året fram till och med augusti. 
Förvaltningen bedömer att nämnden bidrar till att 
kommunfullmäktiges tre inriktningsmål kommer att uppfyllas under 
året. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Johan Heinonen m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Tertialrapporten för januari till augusti år 2022 ska redovisa för hur 
och i vilken omfattning nämnden bidrar till att uppfylla 
kommunfullmäktiges mål, det ekonomiska utfallet, samt en prognos 
för helåret. 
 
Rapporten redogör för hur förvaltningen arbetar med de uppdrag de 
fått i budget och det är glädjande att se hur vår verksamhet, trots de 
ekonomiska förutsättningar den blågröna majoriteten ålagt dem, gör 
sitt bästa för att kunna leverera en välfärd av hög kvalitet till stadens 
invånare. Förvaltningen redovisar i tertialrapport 2 en prognos på att 

Sida 6 (32)



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 8/2022 
 

2022-09-29 

nämnden kommer att nå ett överskott på ca 15 900 000 kronor. Vi 
socialdemokrater hade haft en önskan om att detta överskott, till att 
börja med, investerats i våra verksamheter som under pandemin har 
och har haft ett stort behov av ökade resurser. 
 
Under pandemin har personalfrågan rätteligen blivit högaktuell. 
Personalkontinuiteten har visat sig vara avgörande även i denna 
krissituation. Den orimligt höga andelen timanställda inom 
äldreomsorgen måste minska. Även ur smittskyddssynpunkt är detta 
avgörande. 
 
Överhuvudtaget är personalpolitiken en fråga som de blågröna med 
all önskvärd tydlighet visat att de inte gärna tar i. Det är dock 
mycket angeläget att större fokus läggs på personalens arbetsvillkor. 
Vi stod redan innan pandemin inför en stor utmaning med 
kompetensförsörjningen i staden och har i kommunfullmäktige lagt 
ett antal förslag för att förbättra bland annat arbetsvillkoren i staden, 
vilka inte hörsammats. 
 
Bra arbetsvillkor och fasta anställningar är inte bara nyckelfaktorer 
när det gäller att kunna rekrytera utan också för att behålla 
medarbetares kompetens. En hög personalkontinuitet i 
verksamheterna bidrar i stor grad till att staden ska kunna bibehålla 
och utveckla en hög kvalitet i välfärden. Vi måste skapa 
förutsättningar för dem som redan arbetar inom vård och omsorg att 
vilja, orka och kunna arbeta kvar. Otrygga anställningar kommer 
varken leda till ett hållbart arbetsliv eller en högre kvalitet för den 
enskilde. Inte heller kommer de innebära att fler lockas till att vilja 
arbeta med vård och omsorg. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/348-1 (Godkänd - R 1) Tertialrapport 2 Bromma 
stadsdelsnamnd 2022 

 BRO 2022/348-6 Bilaga 01 - SDN06  
 BRO 2022/348-3 Bilaga 04 - Uppföljningsrapport näringsliv 

- Bromma stadsdelsnämnd 
 BRO 2022/348-4 Bilaga 03 - Ansökan om budgetjusteringar 

för särskilda ändamål, flik 3 KBH 
 BRO 2022/348-5 Bilaga 02 - UH018  
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§ 5 
Verksamhetsuppföljning 2021 och 2022 på vård- och 
omsorgsboende och dagverksamhet i egen regi  
BRO 2022/288 
 

Beslut  
Nämnden godkänner uppföljningsrapporten och lägger den till 
handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen har under senare delen av 2021 och början av 2022 
genomfört verksamhetsuppföljning hos följande enheter som 
bedriver verksamhet i egen regi: 
 
- Sörklippans vård- och omsorgsboende 
- Brommagårdens vård- och omsorgsboende 
- Mälarbackens vård- och omsorgsboende 
- Lillsjönäs dagverksamhet 
- Brommagårdens dagverksamhet 
- Skogsgläntans dagverksamhet 
 
Den samlade bedömningen är att samtliga verksamheter i huvudsak 
har de förutsättningar som krävs för att bedriva en god och säker 
verksamhet. För att förbättra förutsättningarna har ett 
avdelningsövergripande arbete med att säkerställa samtliga 
verksamheters ledningssystem påbörjats. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/288-1 (Godkänd - R 1) Verksamhetsuppföljning 
2021 och 2022 på vård- och omsorgsboende och 
dagverksamhet i egen regi 

 BRO 2022/288-6 Bedömning av verksamhetens kvalitet 
Brommagården 2021-2022 

 BRO 2022/288-2 Bedömning av verksamhetens kvalitet 
Skogsgläntans dagverksamhet 2021-2022 

 BRO 2022/288-3 Bedömning av verksamhetens kvalitet 
Brommagårdens dagverksamhet 2021-2022 
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 BRO 2022/288-4 Bedömning av verksamhetens kvalitet 
Lillsjönäs dagverksamhet 2021 

 BRO 2022/288-5 Bedömning av verksamhetens kvalitet 
Mälarbacken vård- och omsorgsboende 2022 

 BRO 2022/288-7 Bedömning av verksamhetens kvalitet 
Sörklippan 2021 
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§ 6 
Begäran om yttrande från 
Diskrimineringsombudsmannen gällande förskola  
BRO 2022/326 
 

Beslut  
1. Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 
översänder det som yttrande till Diskrimineringsombudsmannen. 
 
2. Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen har mottagit en anmälan från 
Diskrimineringsombudsmannen gällande anmälan om 
diskriminering vid förskolan Dartanjangs gata 1 med begäran om 
yttrande från huvudmannen. Tjänsteutlåtandet innehåller 
beskrivning av ärendet och stadsdelens yttrande över detsamma. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 933507 (Godkänd - R 1) Yttrande till 
diskrimineringsombudsmannen 
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§ 7 
Revidering av delegationsordningen  
BRO 2022/122 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att gällande delegationsordning revideras i 
enlighet med bilaga till förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen föreslår att delegation 5.17 inom avsnitt förskola tas 
bort då det uppstår en otydlighet mellan den och delegation 1.44. 
Med stöd av delegation 1.44 besvaras yttranden till 
tillsynsmyndigheter i första hand via sociala delegationen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/122-7 (Godkänd - R 1) Revidering av 
delegationsordning - bilaga 

 BRO 2022/122-5 (Godkänd - R 1) Revidering av 
delegationsordning september 
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§ 8 
Remissvar - Råden för funktionshinderfrågor -en 
utredning om hur delaktigheten och inflytandet kan 
stärkas  
BRO 2022/261 
 

Beslut  
1. Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
2. Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen har fått en remiss från kommunstyrelsen gällande 
råden för funktionshinderfrågor. Nämnden ombeds att yttra sig över 
remissen senast 2022-09-30. Råden är också remissinstanser och 
lämnar synpunkter på remissen separat. Stadsledningskontoret har 
utifrån uppdrag från kommunfullmäktige tagit fram en utredning 
om hur delaktigheten och inflytandet kan stärkas i stadens råd för 
funktionshindersfrågor. Utredningsarbetet 
har utmärkts av att i dialog med representanter från 
funktionshindersrörelsen i Stockholms stad samt stadens 
förvaltningar och bolag, fånga hur rådens arbetssätt och 
organisation kan bli mer ändamålsenliga. Med ledning av vad som 
framkommit i dialogerna föreslås råden få en mer strategisk roll i att 
stödja och ge råd i planering och genomförande av stadens arbete 
med att leva upp till de mänskliga rättigheterna för personer med 
funktionsnedsättning. 
 
Reviderade instruktioner för rådens uppgifter, sammansättning och 
arbetsformer har tagits fram (bilaga 3). Antalet 
stadsdelsnämndsanknutna råd föreslås minska från 13 till 6. 
Bromma och Hässelby-Vällingby föreslås ha ett gemensamt råd. 
Råden behöver få nya instruktioner som speglar utredningens 
förslag om nya arbetssätt och organisation. Kommunstyrelsen ska 
därför ta fram en vägledning som ger stöd i genomförandet av de 
nya arbetssätten och de organisatoriska förändringarna. 
Förvaltningen ställer sig positiv till remissen. En vägledning med 
tydliggörande instruktioner kring de nya arbetssätten och de 
organisatoriska förändringarna krävs för att kunna genomföra 
förändringen på ett ändamålsenligt sätt. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
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Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Johan Heinonen m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är bra att försök görs för att tydliggöra funktionshinderrådens 
roll och för att stärka rådens delaktighet. Uppdraget att se över 
rådens arbete togs redan år 2018 när kommunfullmäktige beslutade 
om Program för tillgänglighet och delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning 2018 -2023. 
 
Överlag är förslagen till förändringar bra. Men för att säkerställa att 
ändringarna leder till en ökad delaktighet och ett tydligare uppdrag 
behöver det framgå att en utvärdering ska göras efter en tid. Det är 
av stor vikt att målsättningen med förändringarna uppnås. Därför 
måste staden vara lyhörd för synpunkter som inkommer från 
ledamöter i råden och från funktionshindersorganisationer under 
resans gång. Det är även viktigt att positiva arbetssätt sprids mellan 
råden. 
 
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
Vi tackar staden för en bra utredning och välkomnar förslag på 
ändringar av funktionshinderrådens instruktion och organisation. 
Det viktigaste är att de föreslagna förändringarna ökar rådens 
inflytande och påverkansmöjlighet i staden. Vi är positiva till att det 
tillkommer nya skrivningar i instruktionen som förtydligar vilken 
roll och funktion som funktionshinderråden har i organisationen. 
Det är också bra att ledamöterna nu får möjlighet till ersättning för 
förlorad arbetsinkomst och vi hoppas att det kommer att förenkla 
rekryteringen till råden. 
 
Vi anser att det bör finnas medel till nomineringssamordningen som 
Funktionsrätt Stockholm föreslås ha ansvar för. Vi tror att det skulle 
underlätta för föreningen att bredda målgruppen och därigenom att 
få en ökad representation i rådens sammansättning, exempelvis ur 
ålders- och hemvistsynpunkt. En bred representation är viktig för att 
på bästa sätt tillvarata de olika infallsvinklar som finns inom 
funktionsrättsrörelsen. 
 
En central aspekt för att öka funktionshinderrådens delaktighet i 
beslut är att råden delges information i tid. Det behövs en tydlig 
plan för rådens arbetsgång och hur information, kunskap och 
erfarenheter ska delas. Vi ser att råden ibland får möjlighet att uttala 
sig om ärenden först efter att nämnder fattat beslut om dessa vilket 
är problematiskt. Staden måste se till att råden ges de rätta 
förutsättningarna att ha inflytande över ärenden och processer i ett 
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tidigare skede så att det synkar med den politiska beslutsprocessen. 
 
Det är viktigt att det finns en tydlig plan för hur de nya arbetssätten 
ska implementeras så att rådens funktion blir likställd över staden 
och mellan nämnder. Vi hade gärna sett ett samordningsuppdrag på 
stadsövergripande nivå för att säkerställa att omorganisationen får 
ett bra utfall i hela organisationen. Det uppdraget skulle förslagsvis 
kunna ges till funktionshindersombudsmannen eller annan instans 
som bedöms lämplig. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/261-1.3 Bilaga 1 - Råd för funktionshindersfrågor 
- en utredning om hur delaktigheten och inflytandet kan 
stärkas 

 BRO 2022/261-1.2 Bilaga 2 - Instruktion för 
kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor 

 BRO 2022/261-1.4 Bilaga 3 - Instruktion för bolags- och 
nämndanknutna råd för funktionshinderfrågor 

 BRO 2022/261-2 (Godkänd - R 1) TJUT Remissvar råden 
för funktionshinderfrågor 
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§ 9 
Remissvar - Beslut om arbetsmarknadsinsats för vissa 
målgrupper som nås via arbetsmarknadsnämndens 
uppsökande uppdrag  
BRO 2022/275 
 

Beslut  
1. Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 
överlämnar det som svar på remissen. 
 
2. Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stockholms stad tillhandahåller, parallellt med den statliga 
arbetsmarknadspolitiken, insatser för att stödja stadens målgrupper 
till egen försörjning och nå de personer som statliga insatser inte 
når. Jobbtorg Stockholm är stadens gemensamma ingång till de 
samlade resurser för arbetsmarknadsinsatser för de 
målgrupper som staden arbetar med. 
 
Arbetsmarknadsnämnden har i uppdrag att arbeta uppsökande för 
att nå och erbjuda insatser till unga i åldern 19-29 år som varken 
arbetar eller studerar (UVAS 19-29 år) och till kvinnor med svag 
ställning på arbetsmarknaden erbjuda arbetsmarknads- och 
utbildningsinsatser. I ärendet föreslår arbetsmarknadsförvaltningen 
att arbetsmarknadsnämnden, genom Jobbtorgen, självständigt ska 
kunna fatta biståndsbeslut enligt kap 4 § § 1,2 socialtjänstlagen 
(SoL) för de målgrupper arbetsmarknadsnämnden har ansvar för 
enligt kommunfullmäktiges beslut och föreslår kriterier som ska 
vara uppfyllda för att en sökande i respektive målgrupp ska kunna 
beviljas särskilt individanpassad stödinsats. 
 
Förvaltningen ställer sig positiv till arbetsmarknadsnämndens 
förslag om att fatta beslut enligt SoL kap 4 § § 1,2 och tycker att 
detta är ett bra komplement till stadsdelsförvaltningens arbete med 
arbetsmarknadsinsatser. Förvaltningen vill dock lyfta önskemål om 
ett förtydligande i riktlinjerna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 BRO 2022/275-1.1 Protokoll från Arbetsmarknadsnämndens 

sammanträde 
 BRO 2022/275-1.2 Arbetsmarknadsförvaltningens 

tjänsteutlåtande 
 BRO 2022/275-1.3 Bilaga Riktlinjer 
 BRO 2022/275-2 (Godkänd - R 1) Arbetsmarknadsinsats för 

vissa målgrupper som nås via arbetsmarknadsnämndens 
uppsökande uppdrag 
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§ 10 
Svar på medborgarförslag gällande Blackeberg  
BRO 2022/208 
 

Beslut  
Nämnden lägger svaret till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/208-4 (Godkänd - R 1) Svar på tre förslag som 
rör Blackeberg 

 BRO 2022/208-6 Medborgarförslag i Blackeberg GDPR-
tvättad 
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2022-09-29 

§ 11 
Svar på medborgarförslag gällande Blackebergsparken 
och Blackebergs plaskdamm  
BRO 2022/268 
 

Beslut  
Nämnden lägger svaret till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 919895 Medborgarförslag om Blackebergsparken och 
Blackebergs plaskdamm GDPR-tvättad 

 BRO 2022/268-4 (Godkänd - R 1) Svar på förslag om 
Blackebergsparken 
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2022-09-29 

§ 12 
Svar på medborgarförslag om ängsplanteringar  
BRO 2022/285 
 

Beslut  
Nämnden lägger svaret till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 935114 (Godkänd - R 1) Svar på förslag om ängsplanteringar 
 920090 Medborgarförslag om ängsplanteringar GDPR-

tvättad 
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2022-09-29 

§ 13 
Parkplan för Bromma 2022  
BRO 2021/479 
 

Beslut  
Nämnden tar del av den reviderade och aktualiserade Parkplan för 
Bromma 2022 och lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Parkplanen är ett vägledande dokument som beskriver hur 
grönstrukturen inom stadsdelsområdet ska vårdas och utvecklas för 
framtiden. Parkplanen är uppdelad i två delar. Den första delen är 
en strategisk del som övergripande beskriver stadsdelsområdets 
grönstruktur och strategier för utveckling. I den andra delen 
återfinns en beskrivning, analys, mål och strategier för respektive 
park- och naturområde på en mer detaljerad lokal nivå. Eftersom 
Bromma har många parker är del två uppdelad i tre geografiska 
delområden. 
 
Parkplanen beskriver en stadsdel där markanvändningen är 
föränderlig över tid. Den redogörelse som görs över befintlig 
parkoch naturmark är i många avseenden en nulägesbild. Över tid 
så kommer såväl olika kvaliteter som park- och naturmark att 
tillkomma eller utgå, framförallt som konsekvens av stadens höga 
ambitioner för bostadsbyggande. Avvägningar kring hur mark- och 
vattenanvändningen ska förändras över tid inkluderar många olika 
intressen och hanteras inom stadens översiktsplanering, strategiska 
planering och detaljplaneprocessen. Parkplanen påvisar en vision 
för möjlig utveckling och skötselprioritering av grönområden och 
parker. Parkplanen utgör även ett underlag för stadsdelsnämndens 
svar på remisser i samband med detaljplaner, vid upphandling av 
drift och underhåll samt vid ansökningar om investeringsmedel. 
 
Under november/december 2021 skickades ett förslag till parkplan 
ut på remiss till berörda förvaltningar inom staden. Samtliga 
inkomna synpunkter har arbetats in i den nya parkplanen där det 
bedömts möjligt. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
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2022-09-29 

Louise Minnhagen (L), Johan Paccamonti m.fl. (M) och Johan 
Duvdal m.fl. (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Parkplanen för Bromma innehåller en utmärkt sammanställning av 
historik och områdens karaktär. Då den delvis är väldigt detaljerad 
reagerar man på när information saknas, som i fallet med 
Mariehällstorget som social funktion och K-märkningen av Per 
Albinhusen eller när underlag är äldre och schematiska som t ex 
översiktsplanen. 
 
Parkplanen lyfter skyddsvärdet i våra gröna områden och anger 
även utvecklingsområden för dessa, detta blir lite motsägelsefullt då 
flera av de angivna områdena, t ex i Annedal, Eneby och Alvik 
ligger under planarbete. Detta är något som borde framgå mer och 
hoten förtydligas av vilka värden som kan gå om intet. -Hur kan 
man utveckla våra gröna områden om de samtidigt byggs bort? 
 
Parkplanens roll i Brommas utveckling är omistlig men tappar i 
kraft när planärenden gällande områden vi vill skydda och utveckla 
redan håller på att hanteras i andra nämnder och förvaltningar. Här 
ser vi gärna att förvaltningen starkare trycker på dessa viktiga 
värden när stadsbyggnadsärenden kommer till nämnden. 
 
Svante Thorell (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Den föreliggande parkplanen är en imponerande kartläggning och 
genomgång av Brommas fantastiska resurser inom området. För 
framtida arbete inom Park- och grönområden i stadsdelen upplevs 
planen som en stor tillgång. 
 
Vi vill dock lyfta fram att området Mariehäll/Annedal känns 
eftersatt i beskrivningarna, särskilt i Del 1 av planen. T.ex. saknas 
torget i Mariehäll i listan över sociala funktioner på s. 33-34, och 
inga vare sig genomförda eller planerade aktiviteter listas på s. 133. 
 
Mariehäll/Annedal är mycket tättbebyggt jämfört med resten av 
Bromma, så här finns istället ett extra behov att tydliggöra framtida 
utvecklingar inom Park- och grönområden. Exploateringstrycket är 
också stort, med risk för att de få existerande grönområdena 
försvinner. 
 
Även parkområdet längs med Enebyvägen bör få en planering för 
att utnyttja dess potential som mångfunktionell yta som mötesplats 
och område för att hantera kraftig nederbörd. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 936247 Parkplan Bromma- Del 2- omr 2 
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 936246 Parkplan-Bromma-Del 1-komprimerad 
 935755 (Godkänd - R 2) Parkplan Bromma 2022 
 936244 Parkplan Bromma- Del 2- omr 1-komprimerad 
 936245 Parkplan Bromma- Del 2- omr 3 
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§ 14 
Anmälan av delegationsbeslut 2022  
BRO 2022/4 
 

Beslut  
Nämnden godkänner återrapporteringen av delegationsbeslut. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 944639 Anmälan av delegationsbeslut 2022-09-29 
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2022-09-29 

§ 15 
Redovisning av ej verkställda beslut inom äldreomsorgen 
2022  
BRO 2022/201 
 

Beslut  
Nämnden tar del av redovisningen och lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Alla kommuner har enligt socialtjänstlagen (SoL) en skyldighet att 
rapportera gynnande beslut, enligt 4 kap 1 § SoL, som ej verkställts 
inom tre månader till Inspektionen för vård- och omsorg (IVO), 
kommunens revisorer och till kommunfullmäktige. 
 
Äldreomsorgen i Bromma stadsdelsförvaltning har för kvartal 2, 
2022 rapporterat totalt 24 individrapporter till IVO avseende beslut 
som ej verkställts inom tre månader. I tabellen ovan (tabell 1) 
redovisas en sammanställning över kvartalets individrapporter och 
jämförelse med föregående kvartal och föregående år. 
 
Av periodens 24 individrapporter gällde fyra beslut om 
dagverksamhet, fyra beslut om hemtjänst och 16 beslut om särskilt 
boende. Den vanligaste orsaken till att besluten inte har verkställas 
inom tre månader är att den enskilde valt att tacka nej till de 
erbjudanden som getts. Det kan till exempel handla om att den 
enskilde vill bo på ett specifikt boende eller vill avvakta insats 
ytterligare en tid. Övriga orsaker är exempelvis att den enskilde 
själv valt att pausa sin insats. Av det totala antalet rapporterade 
beslut som ej har verkställts inom tre månader har sex beslut nu 
verkställts. Fyra beslut har avslutats utan att verkställas och 
resterande 14 beslut har ännu ej verkställts. 
  
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 933788 (Godkänd - R 1) Redovisning av ej verkställda beslut 
inom äldreomsorg, kvartal 2 2022 
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§ 16 
Redovisning av ej verkställda beslut inom socialtjänst 
och fritid 2022  
BRO 2022/188 
 

Beslut  
Nämnden tar del av redovisningen och lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommuner har enligt 16 kap 6 f-h §§ socialtjänstlagen (SoL), en 
skyldighet att rapportera gynnande beslut enligt 4 kap 1 § SoL som 
ej verkställts inom tre månader till Inspektionen för vård- och 
omsorg (IVO), kommunens revisorer samt till kommunfullmäktige. 
Samma rapporteringsskyldighet gäller enligt 28 f-h §§ lag om stöd 
och service till vissa funktionshindrade (LSS), gynnande beslut 
enligt 9 § LSS. 
 
Under kvartal 2 för 2022 hade avdelning Socialtjänst och fritid 31 
beslut som inte verkställts inom tre månader, varav fem inom 
område socialpsykiatri och beroende och 26 inom område 
funktionsnedsättning. Detta är en markant ökning från de 19 beslut 
som rapporterades för avdelningen föregående kvartal. Av dessa 
beslut har fyra beslut avslutats utan verkställande och ett beslut har 
verkställts. I två av de ej verkställda besluten har pandemin varit en 
orsak till dröjsmålet. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 934740 (Godkänd - R 1) Redovisning ej verkställda beslut 
kvartal 2, 2022, Socialtjänst och fritid 
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§ 17 
Anmälningsärende – inkomna rapporter och beslut enligt 
Lex Sarah, SoF och ÄO  
BRO 2022/53 
 

Beslut  
Nämnden lägger ärendet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Redovisning av inkomna lex Sarah-rapporter från verksamheter i 
egen regi och information om rapporter från verksamheter som 
drivs i enskild regi samt beslut enligt lex Sarah tagna under 
perioden 2022-08-12 – 2022-09-07. 
 
Från verksamheter inom egen regi har fyra rapporter inkommit 
gällande händelse enligt lex Sarah. Fyra utredningar har inletts. Ett 
beslut enligt lex Sarah har tagits. Från verksamheter som drivs i 
enskild regi har ingen information om lex Sarah-rapport inkommit. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 932945 (Godkänd - R 1) Anmälningsärende - inkomna 
rapporter och beslut enligt lex Sarah, ÄO och SoF 2022-09-
29 

 931835 Sammanställning av beslut, SDN 2022-09-29  
 931830 Sammanställning av inkomna rapporter, SDN 2022-

09-29 
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§ 18 
Inkomna rapporter och protokoll 2022 - Förteckning till 
nämndens sammanträden.  
BRO 2022/22 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att lägga ärendet till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 935868 Inkomna rapporter och protokoll 2022 - Förteckning 
till nämndens sammanträden.  
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§ 19 
Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor  
BRO 2022/20 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde den 20 
september 2022. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 941931 Protokoll - Brommas råd för funktionshinderfrågor 
2022-09-20 
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§ 20 
Protokoll från Pensionärsrådet  
BRO 2022/19 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 19 september 
2022. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 940664 Protokoll Bromma pensionärsråd 19 september 
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§ 21 
Förvaltningsgruppens protokoll  
BRO 2022/21 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde den 22 september 
2022. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 945244 (Signerad) Protokoll FVG 2022-09-22 
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§ 22 
Nämndens och förvaltningens frågor  

Sammanfattning av ärendet  
Lillemor Samuelsson (V) ställer fråga om man har fått 
rivningstillstånd för kontorshuset i kvarteret Enigheten i Mariehäll.  
 
Förvaltningen svarar att  man har ingen information om detta men 
kommer återkomma i frågan. 
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§ 23 
Sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från sociala delegationens sammanträden 2022-09-08 och 
2022-09-29. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag 
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